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Scholarships are offered by the Applied Science Private University for school students from 
European, African and East Asian countries to participate in the English Language Olympiad.
منح مقدمة من جامعة العلوم التطبيقية الخاصة لطلبة المدارس من دول أوروبا وإفريقيا وشرق آسيا للمشاركة 

في أولمبياد اللغة الإنجليزية 2024.

- سجل الان وانضم لأكبر منافسة باللغة الإنجليزية ELO2024، التسجيل متاح لغاية 23/ 03/ 2024:
https://elo.international/team-registration-selection/

تعقد في المستضيف الحصري  والراعي الرسمي "جامعة العلوم التطبيقية الخاصة".
- الفئات العمرية: )6-10( / )11-17( سنة

- تاريخ انعقاد الأولمبياد: 04-02/ 5/ 2024
 "National Heritage“ :2024 عنوان أولمبياد -

- الشريك الاستراتيجي: وزارة التربية والتعليم المملكة الأردنية الهاشمية.
- بتنظيم من: شركة ماسة للاختبارات الدولية.

Sign up now & join the largest English language competition ELO 2024, Registration is open to 
23/03/2024:
https://elo.international/team-registration-selection/
- Held at: Exclusive host and official sponsor - Private University of Applied Sciences
- Age categories: (6-10) / (11-17) years
- Date of the Olympics: 02-04/5/2024
- The title of the 2024 Olympics: "National Heritage"
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Scholarships are offered by the Applied Science Private University for school students from European, 
African and East Asian countries to participate in the English Language Olympiad.
منح مقدمة من جامعة العلوم التطبيقية الخاصة لطلبة المدارس من دول أوروبا وإفريقيا وشرق آسيا للمشاركة في 

أولمبياد اللغة الإنجليزية 2024.

- سجل الان وانضم لأكبر منافسة باللغة الإنجليزية ELO2024، التسجيل متاح لغاية 23/ 03/ 2024:
https://elo.international/team-registration-selection/

تعقد في المستضيف الحصري  والراعي الرسمي "جامعة العلوم التطبيقية الخاصة".
- الفئات العمرية: )6-10( / )11-17( سنة

- تاريخ انعقاد الأولمبياد: 04-02/ 5/ 2024
 "National Heritage“ :2024 عنوان أولمبياد -

- الشريك الاستراتيجي: وزارة التربية والتعليم المملكة الأردنية الهاشمية.
- بتنظيم من: شركة ماسة للاختبارات الدولية.

Sign up now & join the largest English language competition ELO 2024, Registration is open to 
23/03/2024:
https://elo.international/team-registration-selection/
- Held at: Exclusive host and official sponsor - Private University of Applied Sciences
- Age categories: (6-10) / (11-17) years
- Date of the Olympics: 02-04/5/2024
- The title of the 2024 Olympics: "National Heritage"
- Strategic partner: Ministry of Education of the Hashemite Kingdom of Jordan.
- Organized by: Masa International for International Testing.
- Official Website: http://elo.international/

#ELO #English #Olympics #Olympia #Competition #Challenge #miercoles #Champion #Project 
#Theatrical_performance #Teamwork #Local_community_service #Test
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